

Informationen zum Rufbus Parsberg Bahnhof <-> Bucher Berg

Ab Dezember 2013 ist es noch einfacher geworden, den Bucher Berg zu erreichen – mit dem sog. Rufbus.

Der Rufbus stellt eigentlich eine Art „kleine“ Buslinie mit der Nummer 546 des VGN, Verkehrsgemeinschaft Nürnberg, dar. Diese Linie wird jedoch *nur bei Bedarf* und nur unter der Woche (Mo-Fr) angefahren.

Zu diesem Zweck muss mind. 60 Minuten vor der fahrplanmäßigen Abfahrt die kostenlose Nummer 0800-60 65 600 (7 Tage/Woche/7:30-17:30) angerufen werden, um die Bedarfsfahrt zu melden. Bitte Personenanzahl angeben! Bei größeren Gruppen ab 8 Personen muss mind. 24 Std vor Abfahrt angerufen werden.

Die Bezahlung erfolgt beim Fahrer nach dem üblichen VGN-Tarif (ca. 3,20€/Erwachsener)

Fahrplan (nur werktags, Mo-Fr)

Parsberg Bahnhof Abfahrt	Zeltplatz Bucher Berg Ankunft	Zeltplatz Bucher Berg Abfahrt	Parsberg Bahnhof Ankunft
7:35	7:52	5:38	5:55
11:35	11:52	9:06	9:23
14:35	14:52	11:06	11:23
17:35	17:52	14:06	14:23
		17:06	17:23

Informations about the call-me-taxi Parsberg railway station <- > campsite Bucher Berg

Since december 2013 it's getting easier to reach the campsite by the local train and bus system. You can call a service number to get a kind of van, which works like a normal bus line (but a very small one..) This service is only promoted from Monday-Friday, and only if you call it early enough.

How does it work in detail? You have to call at least 60 minutes to the scheduled departure time the free service number 0049-800-60 65 600 (7days/7:30-17:30) to register your trip. Please report the number of persons of your group. If your group consist of more than 8 people, you have to call at least 24hours before departure.

You have to pay to the driver in the bus, concerning the local fees (3,20€/adult)

Schedule (only Monday-Friday)

Parsberg Railway Station departure	Campsite Bucher Berg Arrival	Campsite Bucher Berg departure	Parsberg Railway Station arrival
7:35	7:52	5:38	5:55
11:35	11:52	9:06	9:23
14:35	14:52	11:06	11:23
17:35	17:52	14:06	14:23
		17:06	17:23